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Zadeva: Obnovitev evropske proizvodne zmogljivosti za aktivne farmacevtske sestavine

Trenutno aktivne farmacevtske sestavine, ki se uporabljajo v zdravilih, proizvedenih v EU, prihajajo 
predvsem iz Kitajske in Indije (približno 80 % teh sestavin). Podobno približno 40 % vseh zdravil, ki se 
prodajajo v Evropi, prihaja iz zgoraj navedenih držav. To stanje je posledica visokih stroškov 
proizvodnje aktivnih farmacevtskih sestavin v Evropi, ki jih med drugim določa potreba po 
izpolnjevanju strogih okoljskih standardov.

Hkrati na ravni EU ni bilo ustreznih pobud za spodbujanje proizvajalcev k naložbam v proizvodnjo 
aktivnih farmacevtskih sestavin v EU. Nekatere države so že ugotovile resnost problema in uvedle 
lokalne mehanizme za spodbujanje proizvajalcev k naložbam v domačo farmacevtsko proizvodnjo. 
Da pa bi bili ti ukrepi uspešni, je treba začeti izvajati ukrepe na ravni EU.

1. Ali Komisija priznava obseg problema pomanjkanja zdravil in posledične grožnje javnemu 
zdravju v EU, ki je posledica odvisnosti evropskega farmacevtskega sektorja od dobaviteljev 
aktivnih farmacevtskih sestavin iz tretjih držav?

2. Katere ukrepe je Komisija doslej sprejela za okrepitev evropske proizvodne zmogljivosti za 
aktivne farmacevtske sestavine in ali so ti ukrepi prinesli želene rezultate, vključno s selitvijo 
proizvodnje teh sestavin v Evropo?

3. Ali namerava Komisija sprejeti ločeno strategijo za ponovno vzpostavitev zmogljivosti za 
proizvodnjo aktivnih farmacevtskih sestavin v EU, ob upoštevanju potrebe po regulativnih 
spremembah in finančni podpori za farmacevtska podjetja, ki želijo proizvajati navedene 
sestavine v Evropi?
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